
           

 

Algemene ledenvergadering BCL op 31 augustus 2023 

Bijlage bij financieel verslag 2022-2023 en begroƟng 2023-2024  Agendapunt 8 b)  Bijlage 4. 

1)Algemeen: 

Allereerst het signaal, dat het dieptepunt wat betreŌ het aantal leden voorbij is. En dat is voor een 
club natuurlijk erg belangrijk. Niet alleen financieel, maar ook voor de sfeer en de acƟviteiten. Als 
nieuwe penningmeester is het natuurlijk erg preƫg om in die omstandigheden te starten. Maar dat 
wil niet zeggen dat er geen uitdaging meer was en is. Door o.a de nieuwe aanwas werd de negaƟeve 
begroƟng met een posiƟef resultaat afgesloten. Maar ook diezelfde verhoging van de inkomsten, 
duwde onze club over de 20.000,= Euro grens, die de KOR regeling aangeeŌ. Door de contribuƟe 
inkomsten te splitsen over 2 kalenderjaren is dat voorkomen.  

Ondertussen is er bij de belasƟngdienst een verzoek gedaan om de inkomsten van de BCL te 
verminderen, met het contribuƟe deel wat wij weliswaar innen, maar ook weer doorschuiven naar de 
NBB. Die NBB contribuƟe zorgt ervoor, dat de BCL de 20.000,= euro grens overschrijdt. Op 5 april j.l., 
hebben wij van de belasƟngdienst bericht ontvangen dat wij het innen van NBB bondscontribuƟe niet 
mee hoeven te rekenen bij onze inkomsten!  

Wat betekend dit voor de BCL in de prakƟjk?  Voor kalenderjaar 2023 hebben natuurlijk onze 
contribuƟe opbrengst seizoen 23/24 en nog een deel van de contribuƟe opbrengst 22/23. Dat mag 
dan met dat bedrag verminderd worden, wat de NBB ons in 2023 in rekening heeŌ gebracht. 
Waarschijnlijk zal dat resultaat meer zijn, dan de 20.000,= euro grens. Dat heeŌ tot gevolg, dat wij 
ook dit jaar nog eens een splitsing van de contribuƟe toepassen. Maar in de jaren daarna zal de 
ruimte er waarschijnlijk zijn dat de splitsing niet meer nodig is. De precieze contribuƟe bedragen 
worden uiteraard t.z.t. aan u bekend gemaakt.  

Er is een situaƟe voor te stellen, ook met de ontheffing die wij van de belasƟngdienst hebben 
ontvangen, toch de 20.000,= grens aan inkomsten zal worden overschreden. Dan is er geen ontkomen 
meer aan. Wellicht dat de NBB in de toekomst zelf de contribuƟe gaat innen van de individuele leden. 
Dan zal de ontheffing van de belasƟngdienst niet meer nodig zijn. Maar verder heeŌ dat voor de BCL 
geen gevolgen meer. 

Ik hoop dat e.e.a. zo duidelijk genoeg is. En is dit allemaal noodzakelijk?  Als penningmeester vind ik 
het zeker de moeite waard, om op deze wijze buiten de BTW verplichƟng te blijven. Daarmee 
voorkomen wij een forse extra verhoging van contribuƟe. Tevens is het houden van een boekhouding 
met BTW verplichƟng behoorlijk intensiever dan zoals wij het nu gewend zijn. 

 

 

 

 

 

 



2) Het financieel verslag 2022-2023. 

De cijfers spreken denk ik voor zich. Het grootste verschil in de realisaƟe ten opzichte van voorgaande 
jaren  is, dat de gelden die wij in de toekomst nodig hebben voor aanschaf van apparatuur of het 
organiseren van een jubileum, nu op spaarrekeningen staan. Dit is, op voor mij prakƟsche gronden zo 
aangepast. Financieel maakt het uiteraard geen verschil. Al lijkt het wel bij de totalen in de balans, 
dat de BCL in de kolom realisaƟe 22-23, meer gerealiseerd heeŌ dan in 21-22. Het geld wat op de 
spaarrekening staat voor een bepaald doel, is ook echt alleen voor dat doel en dus niet vrij te 
besteden. 

 

3) De begroƟng 2023-2024. 

 

Ook hier spreken de cijfers voor zich. Met name de NBB bijdragen zullen sƟjgen en basis kosten zullen 
door inflaƟe ook naar boven door werken. Maar ook de zaalhuur zal aanzienlijk omhoog gaan. De 
sƟjging wordt veroorzaakt door de hoge energiekosten. Deze worden komend seizoen als een 
energietoeslag bij de BCL in rekening gebracht als een “plafond” bedrag. Hier kan eventueel nog iets 
aan veranderen in de loop van het seizoen. Wij monitoren de ontwikkelingen van de energietarieven 
die bij Zaal Enzo in rekening worden gebracht. En als daar ruimte in zit voor verlaging, dan komt dat 
de BCL ten goede.  


